

**MINUTES OF PROCEEDINGS**

TUESDAY, APRIL 3, 1990

(38)

*[Text]*

The Standing Committee on Public Accounts met *in camera* at 9:40 o'clock a.m., this day in room 306 West Block, the Chairman, Len Hopkins, presiding.

*Members of the Committee present:* Eugene Bellemare, Len Hopkins, Bob Speller, Ross Stevenson and Geoff Wilson.

*Acting Member present:* Dave Worthy replaced Jean-Marc Robitaille.

*Other Member present:* Stan Hovdebo.

*In attendance: From the Library of Parliament:* E.R. Adams and Tom Wileman, Research Officers.

The Staff Researchers briefed the Committee on the Main Estimates 1990-91—Auditor General—Vote 15, under FINANCE.

The Researchers answered questions.

At 11:00 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

THURSDAY, APRIL 5, 1990

(39)

The Standing Committee on Public Accounts met at 9:35 o'clock a.m., this day in room 371 West Block, the Chairman, Len Hopkins, presiding.

*Members of the Committee present:* Eugene Bellemare, Leonard Hopkins, Bob Speller and Geoff Wilson.

*In attendance:* Eric Adams and Tom Wileman, Research Officers.

*Also present:* Stan Hovdebo.

*Witness:* Kenneth M. Dye, Auditor General of Canada.

The Committee commenced consideration of the Main Estimates 1990-91—Auditor General.

The Chairman called Vote 15—Auditor General—Program Expenditures.

Kenneth M. Dye answered questions.

The Chairman presented the Fifteenth Report of the Sub-committee on Agenda and Procedure as follows:

Your Sub-committee on Agenda and Procedure met on Tuesday, April 3, 1990 and agreed to recommend the following:

—That following the Easter Adjournment, the Committee will continue to have briefings by its research staff on Tuesday mornings at 9:30 o'clock a.m.

—That its public meetings be held on Wednesday afternoons at 3:30 o'clock p.m.

**PROCÈS-VERBAUX**

LE MARDI 3 AVRIL 1990

(38)

*[Traduction]*

Le Comité permanent des comptes publics se réunit à huis clos aujourd'hui à 9 h 40, dans la pièce 306 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Len Hopkins (*président*).

*Membres du Comité présents:* Eugène Bellemare, Len Hopkins, Bob Speller, Ross Stevenson et Geoff Wilson.

*Membre suppléant présent:* Dave Worthy remplace Jean-Marc Robitaille.

*Autre député présent:* Stan Hovdebo.

*Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement:* Eric R. Adams et Tom Wileman, attachés de recherche.

Les attachés de recherche informent le Comité sur le Budget des dépenses principal 1990-1991, Vérificateur général—Crédit 15—sous FINANCES.

Les attachés de recherche répondent aux questions.

À 11 h, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE JEUDI 5 AVRIL 1990

(39)

Le Comité permanent des comptes publics se réunit aujourd'hui à 9 h 35, dans la pièce 371 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Len Hopkins (*président*).

*Membres du Comité présents:* Eugène Bellemare, Len Hopkins, Bob Speller et Geoff Wilson.

*Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement:* Eric R. Adams et Tom Wileman, attachés de recherche.

*Autre député présent:* Stan Hovdebo.

*Témoin: Du Bureau du Vérificateur général du Canada:* Kenneth M. Dye, vérificateur général.

Le Comité commence l'étude du Budget des dépenses principal 1990-1991, crédits du Vérificateur général.

Le président appelle: Crédit 15—Vérificateur général—Dépenses du programme.

Kenneth M. Dye répond aux questions.

Le président présente le Quinzième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure dont le texte suit:

Le Sous-comité du programme et de la procédure se réunit le mardi 3 avril 1990 et convient de recommander ce qui suit:

—Qu'au retour du congé pascal, le Comité continue ses séances d'information avec les attachés de recherche, le mardi matin à 9 h 30.

—Que les séances publiques se tiennent le mercredi après-midi à 15 h 30.